
Hei. 

Jeg har noen forslag til årsmøte kommende mandag. 

1. Valg av styret. 

2. Godtgjørelse til styret. 

3. Vedlikeholdsplan for vei 

4. Gangsti fra Smørålia 11C til Tømmerbakken (Krangleveien til snuplassen innenfor Coop Extra) 

 

1. forslag: Å finne kandidater til styreverv i velforeninger og veilag kan være vanskelig. Mange vil 
vegre seg av ulike årsaker. Samtidig har alle meninger og oppfatninger om hvordan nabolaget bør 
være og er dermed en viktig stemme i velforeningen eller veilaget. I vårt hyttefelt på Mjølfjell har vi hatt 
en bestemmelse om rullering som har fungert godt. Jeg foreslår derfor vedtektene for valg til styre 
endret som følger: 
- Styret rulleres bland husstandene i Smøråslia etter adresseliste og velges av årsmøte for 2 år av 
gangen. Husstanden velger selv sin representant til styret. Representanten må ha fast adresse i 
husstanden og være myndig. En husstand kan be seg fritatt og årsmøtet kan la være å velge en som 
står for tur. Et styremedlem kan gjenvelges tre ganger. Styreleder velges av styret for et år om 
gangen. 

 

2. forslag: Godtgjørelse til styret er etter det jeg har forstått fritak fra årskontingent. Ettersom denne 
kan variere fra år til år mener jeg godtgjørelsen bør settes til et fast kronebeløp, Jeg foreslår derfor 
følgende: 
- Styreverv i Smøråslia Velforening godtgjøres årlig med kr. 1.000,- for styremedlemmer og kr. 2.000,- 
for styreleder. 

 

3. forslag. Veien i Smøråslia ble asfaltert fra Fiskebilskiftet til svingen ved fossen i første bakken for 
noen år siden. Overgangen mellom ny og gammel asfalt er i ferd med å krakelere slik at det snart vil 
være et hull i asfalten der. Andre steder som ved krysset ved Smøråslia 11A har vi også sett at 
asfalten i hovedtraseen forvitrer. Tidligere årsmøter har vedtatt, noe vilkårlig kanskje, utbedring av 
enkelte deler av veien. Jeg savner en mer helhetlig plan for vedlikehold av veien som vil kunne gi mer 
forutsigbarhet og foreslår derfor: 
- Styret i Smøråslia Velforening utarbeider en vedlikeholdsplan for felles vei i Smøråslia. Planen bør 
strekke seg over et hensiktsmessig antall år, minimum fem år og oppdateres når det gjenstår minimum 
to år av gjeldende plan. Planen må angi hvilke veier den omfatter eller ikke omfatter, hvilke tiltak som 
er nødvendige i prioritert rekkefølge. 

 

4. forslag: Det er i dag en gangsti mellom Smøråslia 11C (?) og Tømmerbakkene (privat vei for 
Marthinussen m.fl) som benyttes av mange i Smøråslia. Det ble lagt noe grus i denne i forbindelse 
med gravearbeider på naboeiendommen og stien ble betydelig bedre men fortsatt ikke egnet til å trille 
en sykkel på og fortsatt med vanskelig tilkomst fra Smøråslia siden. Det er vanskelig for eldre å ta seg 
opp og ned den skrenten. Det skal ikke store planeringsarbeid til for å gjøre denne stien velegnet for 
båre sykler og eldre. Styret har fått en vurdering fra entreprenør at en sykkelvei ville koste ca kr. 
200.000,- og konkludert med at det har man ikke anledning til å få utført. Min vurdering er imidlertid at 
dette kan gjøres rimelig enkelt med noen lass pukk i bunn og et lag grus på toppen til en fjerdedel av 
den oppgitte prisen! Jeg foreslår derfor: 
- Smøråslia Velforening utbedrer gangsti mellom Smøråslia 11 C (?) og Tømmerbakken slik at den er 
farbar for alle gående og at det kan trilles en sykkel eller barnevogn på stien. (Tillatelse må selvsagt 
innhentes hos grunneier før tiltak kan iverksettes) 

 

Hilsen Per J. Helland 

 


